

华泰财险附加理赔流程条款

如果发生任何导致或可能导致本合同项下索赔的事件：

(a) 被保险人应当

1) 尽快向保险公司出具书面通知（包含事件的全部细节）

2) 尽快通知保险公司他/他们已了解的、与在保险合同项下可能承担责任的事件相关的，即将发生的诉讼审讯或者重大事故问询

3) 当接到每个索赔通知书、口头索赔通知或者其他原诉文件或者任何其他送达给被保险人的文件，尽快转发给保险公司

4) 当保险公司要求时在保险公司要求的时间范围内提供所有相应信息和协助

(b) 在此保险合同下可能有权利获得赔偿的被保险人或任何其他方不当在没有保险公司的书面同意的情况下协商承担责任或者做出任何付款承诺或者达成和解。

(c) 保险公司应当有权

1) 如果且只要保险公司有意愿接管，保险公司有权以被保险人的名义对任何索赔补救、法律程序或者其他可选择的争议解决有单独的行动和控制，并且在任何索赔和解中有完全的自由裁量权。

2) 以被保险人的名义但为保险公司的利益起诉，要求赔偿或补偿的索赔。

Claims Procedure

In respect of above programme please can you advise whether it is possible to endorse the local policy with the following claims procedure.

In the event of any occurrence giving rise to or which may give rise to a claim under this Policy

(a) the Insured shall

(1) give written notice as soon as reasonably practicable thereof (and full particulars of the occurrence) to the Company

(2) notify the Company in writing as soon as reasonably practicable he/they shall have knowledge of any impending prosecution inquest or fatal accident inquiry in connection with any occurrence for which there may be liability under this Policy

(3) forward to the Company as soon as reasonably practicable on receipt every claim notice, letter verbal notice of claim or other originating process or any other document served on the Insured

(4) give all such information and assistance as the Company may require within such time limits as are specified by the Company

(b) the Insured or any other party who may be entitled to indemnity under this Policy shall NOT negotiate admit liability or make any promise payment or settlement without the Company's written consent

(c) the Company shall be entitled

(1) if and so long as it desires to take over and have the sole conduct and control of any claim remediation and legal proceedings or alternative dispute resolution relating thereto in the name of the Insured and shall have full discretion in the settlement of any claim

(2) to prosecute in the name of the Insured but for the Company's benefit any claim for compensation or indemnity.